
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 5. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 132
Af aktindsigten i Forsvarskommandoens korrespondance med Forsvarsministeriet om til-
trædelsesinterviewet i Ritzau fremgår det, at forsvarschefen gerne vil i dialog med de an-
dre medier, som ønsker et tiltrædelsesinterview. Er det korrekt, at Forsvarskommandoen
havde godkendt en række andre tiltrædelsesinterviews end det med Ritzau? Og hvorfor
ændrede Forsvarskommandoen (efter at have været i dialog med Forsvarsministeriet)
linje over for eksempelvis Altinget og andre medier som Berlingske og OLFI, der havde
lagt forespørgsler ind på et tiltrædelsesinterview og tilsyneladende fået dem godkendt, og
senere meldte ud, at forsvarschefen alligevel ikke vil stille op til interviews med eksterne
medier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Niels Flemming Hansen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Naser Khader
formand
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